

**Circular No. (17) 2021**

**تعميم رقم (17) لسنة 2021**

Date: 27 May 2021

التاريخ: 27 مايو 2021

**To All Private Healthcare Facilities**

**إلى جميع المؤسسات الصحية الخاصة**

**Sub: PCR test for positive results in private hospitals and laboratories**

**الموضوع: إجراء فحوصات PCR لحاملي النتائج الإيجابية من قبل بعض المستشفيات والمختبرات الخاصة**

National health regulatory authority would like to alert the private hospitals and laboratories approved from NHRA to conduct PCR, **NOT** to repeat the PCR testing **within 48 hours** from the date of the last test to avoid the mismatching results between the health laboratories.

تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن و الخدمات الصحية التنويه على انه يجب التزام المستشفيات و المختبرات الخاصة التي لديها الموافقة من الهيئة بإجراء فحوصات PCR بعدم إجراء الفحص خلال 48 ساعة من تاريخ اخر فحص لتفادي اختلاف النتائج بين المختبرات الصحية.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom

هذا مالزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي